
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 8. juli 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 675
Mener ministeren, det er hensigtsmæssigt og i tråd med lagerskattens formål, at ejere 
med lang/evig ejerhorisont bliver uforholdsmæssigt hårdt ramt af lagerskatten? Og mener 
ministeren, det er rimeligt, at løbende beskatning kommer til at betyde alvorlige likvidi
tetsbelastninger for de berørte virksomheder? Der henvises til nyheden ”Finanstilsynets 
vejledning udstiller problemerne med lagerskatten” fra EjendomDanmark den 4. juli 2022.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kim Valentin (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kim.Valentin@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anne Paulin
formand
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